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Referat af bestyrelsesmøde d. 24.02 2025. 

 

Fremmødte: Formand Helle Vithardt, Næstformand Maiken Gylche, Bestyrelsesmedlem Mathilde 

Birk Hansen, Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøl, Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, 

Bestyrelsesmedlem Dawn Benjamin. 

 

Fraværende: Kasserer Henning Jørgensen, 

 

Ordstyrer: Maiken Gylche 

Referent: Maiken Gylche. 

 

Velkomst ved Formanden Helle Vithardt 

 

Gennemgang af ordinær dagsorden 

1. Valg af ordstyrer og referent. 

2. Godkendelse af referat fra sidst. 

3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB 

4. Grønne områder 

5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet 

6. Økonomi. 

7. Sociale arrangementer. 

8. Kalender. 

9. Generalforsamlingen/Budgetmøde. 

10. Opfølgning på individuelle opgaver. 

11. Bordet rundt. 

 

Valg af ordstyrer og referent. 

Valgt. 

 

Godkendelse af referat fra sidst. 

Godkendt og opladet på hjemmesiden. 

 

Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook 

• ”Drængruppen” har booket firmaet Opland til et møde d. 7. marts. Helle og Maiken fra 

Bestyrelsen deltager. 

• TDC Fiber har sendt en mail vedr. gravearbejde i jorden. Da jorden er OF-Fritid, er 

henvendelsen sendt videre til Hovedforeningen. Dog har Helle haft kontakten omkring 

opbevaring af materialer på området. 

• Vi er ved at undersøge priser omkring vejbump. Vi har bedt om en opdatering af et tilbud fra 

2022. 

• Der har været problemer med en stoppet kloak i FH. Vedkommende har selv fået styr på 

problemet. 
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• Vi har modtaget en henvendelse omkring der drives erhverv på en parcel. Vedkommende for 

en henvendelse om der ikke må drives erhverv på parcellen, samt med besked om ophør fra 

bestyrelsen. Vedkommende oplyses om vores procedure vedr. varsling. 

• Vi har fået en henvendelse omkring fra en parcel, der gerne vil sælge os et nyt vandmåler-

system. Afviser da pt. vi anvender Kamstrups system. 

• Vi har modtaget en henvendelse om en gruppe af parceller i en ”rundel” ønsker en astfalteret 

parkeringsplads. Det afvises da det udelukkende er vores veje der er asfalteret og der derved 

kan være tvivlsforhold omkring vedligehold. 

• Der er kommet en del forslag til generalforsamlingen. 

 

Grønne områder 

• Vores kontakt fra GrønVækst er begyndt at kommunikere med bestyrelsen på ugentlig basis. 

Pt. omhandler det det store grønne område. For at værne om vores dyreliv har bestyrelsen 

vedtaget, at øerne skal frirumsbeskæring og døde træer skal lægges ned i øerne. 

• GrønVækst har valgt at sende en ny handymand til vores område. 

• Vi har aftalt med GrønVækst, at de på området oppe ved bål-stedet, laver et forsøgsfelt til 

engblomster. 

 

Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet 

• Der er en sag i Harrestrup omkring en parcel, der skal sælges, men ikke kunne synes, da der 

er et hegn imellem haverne. Vi afstemmer med vores lokalplan efter generalforsamlingen. 

 

Økonomi. 

I forbindelse med vores kasserer Henning Jørgensen er blevet syg og kører på nedsat kraft indtil 

generalforsamling, har vi besluttet at vi vil lade vores Revisor ’Baagøe Schou revision’ færdiggøre 

vandregnskabet for 2024, samt til fremadrettet vandregnskaber. 

 

Sociale arrangementer. 

Planlagt i sidst møde. 

 

Kalender 

Intet at berette. 

 

Generalforsamlingen/Budgetmøde. 

• Generalforsamlingen skal afholdes i 30. marts 2025. Der er pt. indkomme eksterne 8 forslag. 

Deadline er d. 28/2 2025. 

 

Opfølgning på individuelle opgaver. 

Tages under bordet rundt. 
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Bordet rundt 

• Henning: Ikke til stede 

• Mathilde: Lupinerne er lige på trapperne. 

• Carsten: Da vi ikke har fået svar fra OF-Fritid, om vi må sætte lade standere op, stiller vi 

ikke det til forslag ved Generalforsamlingen. 

• Maiken: ’Brandbanker’ til bål stedet er ikke købt endnu, men vil være klar til sæsonstart 

• Anita: ia 

• Helle: ia 

• Dawn: Melder at der er kommet 3 frivillige til festudvalget. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde den 27. april 2025.  
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